
Vragen uit vergadering commissie raadvoorbereiding d.d 6 oktober 2015: 

1. Algemene vragen via de raadsgriffier:

Voorstel beheerplan wegen 2015 – 2019:

In het raadsvoorstel staan in het “voorgestelde besluit” wel de financiële gevolgen van de 
keuze. De commissie wil dit ook in het raadsbesluit hebben! Wethouder heeft dat toegezegd. 

Antwoord:

Er is een aangepast raadsvoorstel en – besluit geredigeerd.

Voorstel herontwikkelen kerkterrein OLV Geboorte in Halfweg:

Toegezegd door wethouder: een formeel kredietvoorstel aan de raad (voor die 25m): 
volgende commissie en raad (november dus).

Antwoord:

Er komt, als toegezegd, een apart voorstel in de november raad. 

Voorstel aanpassing beleidsplan openbare verlichting 2013 - 2022:

Toezenden gewijzigde bladzijden 30/31 van 45. Graag een gewijzigd PDF-document waarin 
de fouten zijn gecorrigeerd.

Antwoord:

Toezending zal worden verzorgd via de raadsgriffier.

2. Vragen van raadslid H. Werner:

Lijst van toezeggingen

7 Hoe staat het met de palen?

Antwoord:

Opdracht is gegeven aan Sensornet. Er is contact met onze ICT beheerder, omdat er 
apparatuur geplaatst moet worden. Verder zijn er afspraken gemaakt met de brandweer 
(kazerne Spaarndam) en SV Spaarnwoude (clubgebouw) te Spaarndam.   
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13 Hoe staat het met het Groenbeheersplan

Ik mis op de lijst van toezeggingen het parkeerbeleid.

Antwoord:

Vragen zijn mondeling toegelicht en beantwoord door het college.

Wegenbeheersplan                             

Wat is de afkoppelingsopgave in Spaarndam?

Antwoord:

Spaarndam is voor een groot gedeelte voorzien van een gemengd rioolstelsel; verplichting van de 
gemeente vanuit de basisinspanning in Spaarndam is om het stelsel af te koppelen. (scheiden van vuil- 
en hemelwater van elkaar)

Worden ook de suggesties uit het Groenstructuurplan meegenomen in de werkzaamheden. 

Antwoord:

In de regel, ja, daar waar toepasbaar, te denken aan herinrichtingen als gevolg van (afkoppeling, 
vernieuwing) riolering.

Hoe zit het nu precies gaan we 12 wegen doen of 57?

Antwoord:

In de eerste plaats prioriteit voor de genoemde 12 wegen, een gedeelte van de 57 wegen worden 
meegenomen in combinatie van werkzaamheden met riolering en/of groenvoorzieningen in de periode 
2015-2019.

Andere gedeelte is afhankelijk van de visuele inspectie in het desbetreffende jaar.

Legesverordening 

Laatste regel van 1 er staat wordt en worden in één zin worden moet eruit. Ik wil hier ook 
gelijk aandacht vragen voor een betere check van alle documenten op taalfouten

Er is bijna niet één document foutloos.
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Antwoord:

Er stond 1 woord verkeerd en dat is aangepast en naar de griffier gezonden (Tarieventabel).

Wij zullen aandacht schenken aan de redactie van de raadsvoorstellen en besluiten.

Programmabegroting 

Programma 0 pag. 12 er staat dat er geen uitgaven geraamd staan voor het proces 
Toekomst. Is dit reëel?

Antwoord:

- De raad heeft bij de Kadernota verzocht om aparte voorstellen voor te leggen over de 
Toekomstvisie en het krediet knelpunten personeel. Deze volgen dus apart en omdat bij 
beiden een dekking vanuit de algemene reserves wordt voorgesteld heeft dit geen invloed op 
de Begroting 2016.

Programma 2 pag. 21 Bij de toelichting baten staat dat er meer inkomsten verwacht worden 
voor ontheffing breedtebeperking gaat dat niet ten koste van de staat van de wegen?

Antwoord:

De wegen worden inderdaad meer belast dan normaal door werkzaamheden van Tennet. 

Daarom worden algemene ontheffingen afgegeven voor een periode van maximaal een kwartaal, waarna 
de wegen worden geïnspecteerd. Voor aanvang van het werk zijn namelijk nulmetingen gedaan. 

Momenteel wordt ook onderhandeld over de hoogte van het bedrag van de borgsom voor eventuele 
herstelwerkzaamheden.

 

Programma 6 pag. 34 Bovenaan staat dat er 15 uur per week beschikbaar is, is dit per coach 
of totaal. Is vier coaches en 1 coördinator niet wat veel? Klopt het dat een buurtsportcoach € 
64.500,= voor 1 fte kost?

Antwoord: 

15 uur in totaal. De vier coaches brengen ieder eigen expertise mee vanuit de 
moederorganisatie en zijn voor de overige uren actief voor het CJG van Heemstede.

Buurtsportcoach. Kost voor 10 uur: € 21.417,- (in 2015) Dit zijn 10 klokuren die ingekocht 
worden bij meerwaarde en iedere week effectief beschikbaar zijn. Verlof, scholing en overige 
werkzaamheden gaan dus niet af van de 10 uur. Bedrag kan je dus niet vermenigvuldigen 
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naar 1 fte. In rekening gebrachte uur-prijs bedraagt:  € 59,31. Uren die niet besteed worden, 
worden niet in rekening gebracht.

Over 2014 krijgt de gemeente geld terug vanwege niet gerealiseerde personele inzet van de 
welzijnscoach (specialistische hulp) en de buurtsportcoach (onjuiste berekend) en van niet 
bestede activiteitenkosten. In totaal € 15.905,-

pag. 38 In de begroting staat 3 begroot voor vreemdelingen is dat niet wat weinig?

Antwoord:

Zo nodig volgt suppletoir een voorstel.      

pag. 41 De gemeente beziet of het plaatsen van zonnepanelen op haar eigendommen 
mogelijk is, doet zij dat nog steeds want dat stond er vorig jaar ook?

Antwoord:

Dit is inderdaad een doublure.

Pagina 56 Afvalstoffenheffing en reinigingsrechten   is de € 878.809 het bedrag dat wij 
moeten betalen aan Meerlanden en hoe ontwikkelt zich dat? Wordt De Meerlanden niet 
steeds duurder?

Antwoord:

Sprake is van een heel beperkte stijging. Door de jaarlijkse indexering en uitbreiding van 
het aantal woningen stijgen de kosten jaarlijks.

Hondenbelasting Wij ontvangen € 29.000,= wat doen wij daarvoor? Is het anders niet raar 
dat er belasting geheven wordt waar niets voor gedaan wordt?

Antwoord:

De hondenbelasting is volgens de Gemeentewet een algemene heffing net als b.v. de OZB 
en de Toeristenbelasting. Dit in tegenstelling tot b.v. de afvalstoffenheffing en de rioolrechten.  
Dat zijn retributies waar een dienstverlening tegenover moet staan. Overigens worden op 
verzoek wel gratis hondenpoepzakjes verstrekt aan hondenbezitters. 
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3. Vragen van raadslid N. Breed – Vlaar:

Herontwikkeling OLV Geboorte Halfweg   

Blz. 2 Het opschonen van bewoning van een illegale huurster zou 65.000 moeten 
kosten???? Waarom zo duur?

Antwoord:

Een voorstel aan de raad hierover is inmiddels aangeleverd.

Beheerplan wegen   

Er wordt steeds gesproken over de twaalf wegen waarvoor een onderbouwde 
voorrangskeuze is gemaakt. Maar in de schema’s van het raadsvoorstel zie ik ook grote 
bedragen voor de overige 57 wegen. In 2016 gaat daar dus 830.000 naar toe. Op bijlage 4 
staat het totaalbedrag voor 2016 op 1,7 miljoen. Wordt deze planning dus losgelaten?

Antwoord:

Zie het antwoord op de vraag van de heer Werner.

Openbare verlichting   

Klopt het dat het vervangingsschema uit het Beleidsplan wordt gevolgd, dat betekent n.l. in 
10 jaar 1,3 miljoen euro. En als dat zo is realiseert het college zich dat en is die 
investeringsruimte er?

Antwoord:

Er volgt nog een apart voorstel aan de raad over het onderhoudsplan openbare verlichting. 
De benodigde kredieten zijn wel al meegenomen in het meerjaren plan (op bladzijde 100 van 
de Begroting 2016). De lasten zijn dus gedekt.

Programmabegroting 2016   

Blz. 3: 5de alinea. Zit in deze 200.000 euro ook de verhoogde opbrengst van OZB van de 
nieuwe bewoners van SpaarneBuiten?
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Antwoord:

De €. 200.000 is niet gelabeld dus dat kan de invoering van een forensenbelasting zijn, 
verhoging van bestaande belastingen zoals de toeristenbelasting of de OZB of anderszins. 
Verhogingen van de bestaande belastingen op basis van bouwactiviteiten (SpaarneBuiten, 
Sugar City e.a.) zullen hier ook aan kunnen bijdragen. In de loop van 2016 zal dit ingevuld 
dienen te worden zodat e.e.a. vóór de Begroting 2017 duidelijk is. Overigens laat de 
septembercirculaire voor onze gemeente een hogere algemene uitkering uit het 
gemeentefonds zien die door de raad ten gunste kan worden gebracht van deze benodigde 
extra belastinginkomsten.  

Programma 2

Blz. 20 snelfietsroute. Zijn problemen al opgelost ter hoogte van SugarCity?

Blz. 20 Hoek N200/Oranje Nassaustraat. Er staat dat financiële middelen nodig zijn voor 
extra saneringskosten. De grond is toch al gesaneerd?

Antwoord:

De ondergrondse brandstoftank en de sterk met minerale olie verontreinigde grond is onder 
milieukundige begeleiding ontgraven en afgevoerd. Op basis van de resultaten kan 
geconcludeerd worden dat voldaan is aan de beoogde saneringsdoelstelling (concentraties 
beneden de T-waarde). 

Programma 4

Basisonderwijs. Ik ben er niet voor om in 2016 de vergoeding voor de gymnastiekleraar stop 
te zetten. Wordt dat in 2016 nog voorgelegd aan de raad?

Antwoord:

In de Bezuinigingstaakstelling 2013-2016 (MID012-004) staat o.m.

“Ook het vergoeden van de kosten van vakonderwijs gymnastiek zal heroverwogen worden 
mede op basis van een vergelijking met de gang van zaken in de regio”. Hieraan geven we 
dus uitvoering.

 

Programma 5

Blz. 30 Openbaar groen. Wanneer kunnen wij het groenbeheerplan verwachten?

Antwoord:
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Mondeling beantwoord door de portefeuillehouder.

Programma 6 

Blz. 33 vrijwilligersmatching. Er is onze gemeente nog geen site waar vraag en aanbod 
samengebracht kunnen worden. In deze participatiemaatschappij moet dit volgens mij 
voorrang krijgen en snel van de grond komen. Wordt hieraan gewerkt?

Antwoord: 

Haarlemmerliede en Spaarnwoude is te klein om zelf een dergelijke systeem op te zetten. 
Onderzocht is of we kunnen aansluiten bij een buurgemeente. Haarlem gebruikt ‘BUUV’ en 
Spaarndam kan hier ook al gebruik van maken. Haarlemmermeer (Zwanenburg) heeft 
onlangs gekozen voor ‘zorgen voor elkaar’. Voor onze gemeente is het daarom niet haalbaar  
om te kiezen voor één systeem. Op dit moment wordt gekeken wat de beste oplossing is. 

Blz. 36  ontwikkelingen dorpscentrum. Waarom is het aangepaste basisbedrag van 19.000 
euro lager dan de stichting Dorpscentrum feitelijk heeft ontvangen?  Worden hiermee de 
subsidies bedoeld die voor activiteiten kunnen worden aangevraagd? Deze vorm van 
subsidie is toch pas kort geleden ingegaan? 

Antwoord: 

De afgelopen jaar is de basissubsidie van 11.500 jaarlijks incidenteel verhoogd. In 2015 
ontving het dorpscentrum 27.000. Aangegeven is dat het dorpscentrum er niet vanuit mag 
gaan dat in 2016 eenzelfde bedrag aan subsidie wordt toegekend. Een afbouw naar een 
lagere basissubsidie ligt voor de hand. De nieuwe subsidiesystematiek gaat uit van een 
basissubsidie die aangevuld wordt met subsidies voor extra activiteiten. Op dit moment is 
een projectgroep bezig om naar de toekomst van het dorpscentrum te kijken. Daarin wordt 
de begroting en de hoogte van de  subsidie meegenomen. 

Programma 7
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Blz. 41 duurzame en energiebesparende maatregelen. De subsidiepot is leeg wegens groot 
succes. Er staat dat wij een eventuele herverdeling van de provincie afwachten. Kunnen wij 
ons hier niet actiever in opstellen? 

Antwoord:

Alleen als er bij een gemeente wat subsidiegeld overblijft zal dit mogelijk worden herverdeeld  
onder de ander gemeenten. Dit zal dan pas in de loop van 2016 gaan spelen. Hier hebben 
wij geen invloed op. 

Blz. 41 Dienstverleningsovereenkomsten. Voor de toezicht voor Airproducts is 16.500 euro 
per jaar nodig. Is het voor de gemeente wel gunstig om dit soort bedrijven binnen te halen? 
Schieten we hier financieel wel iets mee op?

Antwoord:

De kost van Air Products is financieel voordelig waar het de exploitatie van het Polanenpark 
betreft. Dat als gevolg van een overheidstaak er kosten van toezicht zijn maakt dit voordeel 
inderdaad minder voordelig.

Blz. 42 tweede alinea. Kunt u mij uitleggen wat de Green Deal inhoudt en wat de gevolgen 
hiervan zijn? 

Antwoord:

De afvalsector spant zich in om bodemas schoner te maken. Met de overheid is in een 
Green Deal afgesproken dat uiterlijk op 1 januari 2017 minstens de helft van de bodemas 
wordt toegepast als schone bouwstof buiten de huidige IBC-categorie van het Besluit 
bodemkwaliteit.

Inzetten BOA’s

In het schema op blz. 2 van raadsvoorstel  staat 0 uren voor controleren fietsen bij station. In 
de tekst staat dat regelmatig gecontroleerd wordt. Hoe kan ik dat rijmen?

Antwoord:

Het waarschuwen heeft in 2015 meermalen plaatsgevonden. De volgende stap zal 
daadwerkelijke handhaving zijn. Hiervoor is al een 1e concept opgesteld maar dienen in de
operationele sfeer nog enkele punten te worden uitgezocht. De openstaande punten zijn 
onder andere: 
- waar worden de fietsen geplaatst/opgehaald;
- hoe wordt de boete geïnd;
- bezwaarmogelijkheden; 

8

http://www.verenigingafvalbedrijven.nl/fileadmin/user_upload/Documenten/PDF2013/Green_Deal_bodemas.pdf


- wie voert welke taak uit (BOA en gemeente).
Wij verwachten dat dit uiterlijk over 2 maanden gereed is. Vanaf januari 2016 zal dit dan 
operationeel worden ingevoerd.

Laatste alinea pag. 2 van raadsvoorstel. Er staat bij de Liedeweg geen bord verboden voor 
vrachtwagens. Is het wel duidelijk dat vrachtwagens hier niet door mogen?

Acties en aanbevelingen op pagina 5 zeer ter harte nemen en deze uitvoeren. Graag 
terugkoppeling hierover. 

Voorstel:  zo snel mogelijk een Handhavingsplan maken. Uit de uit te voeren 
werkzaamheden en prio's moeten de uren helder worden en zou er budget beschikbaar 
moeten komen. daarna eventueel uren verhogen. Graag reactie van de wethouder.

Samenwerkingsverbanden:

Wat is de buurtauto?

4. Vraag van het raadslid H. Koelman:

Ultimo het jaar 2014 bedragen de reserves: Algemene reserve               4.327.637

Bestemmingsreserve                                                                                 5.400.637

Resultaat 2014                                                                                                              
570.800

Totaal                                                                                                       10.298.642

In 2015 wordt een bedrag onttrokken aan de reserves van                       1.612.000

Toegevoegd wordt een bedrag van                                                              328.000

Per saldo een onttrekking van        
                                                                                                1.284.000

Saldo per 31-12-
2015                                                                                                            9.014.642

Volgens overzicht op blz 92 van de begroting                                                      
                                               8.956.671

Verschil                                                                                                            57.971
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Mijn vraag is:

Waardoor ontstaat dit verschil en hoe is het bedrag van de onttrekking ad 1.612.000 
samengesteld.

In de onttrekkingen en toevoegingen 2016 en de stand per 31-12-2016 zit trouwens ook een 
verschil.

 

Antwoord:

Bijgaand een gespecificeerd overzicht van de stand van de reserves:
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